

Styrelsemöte 20230307

Mötets öppnande

Öppnat

Val av mötesordförande

Lennart H vald

Val av protokollförare

Björn H vald

Styrelsens medlemmar berättar kort om sig själva

Utanför protokollet

Val av justerare

Ingrid V vald

Fastställande av dagordning

Fastställd

Föregående protokoll

Inget att rapportera till detta möte

Ekonomi

Kassören rapporterar (Balansrapport och Resultatrapport bifogas protokollet)

Verifikation/Attestering

Inget att attestera på detta möte

Inkommande post

Mötet beslutar att Sekreteraren hanterar inkommande epost

Styrelsens ärende

Beslut om firmatecknare

Mötet beslutar att ordförande Lennart Hornemark () och kassör Ingrid Dahlström () tecknar firma var för sig.

Beslut om vem som skall åka till Distriktets årsmöte

Mötet beslutar att Lennart H och Ingrid D åker till Distriktets årsmöte

Prova-pådag 16/4

Planerad, stationer med alla grenar klubben kan åstadkomma. Lotti arrangerar. Styrelsen uppmanas att hjälpa till och närvara.

Gräsklippning

Gräsklippningen har hittills skötts frivilligt av ett fåtal individer.

Kriminalvården

Frågan lyft om vi kan ta emot samhällstjänst-dömda individer från frivården.

Ordförande håller i så fall kontakten med Frivårdsmyndigheten.

Stugansvarig

Fram till nu har det inte funnits någon utpekad stugansvarig.

Ordförande föreslår att Per W utpekas som stugansvarig, med ansvar för att samla in synpunkter och brister i fastigheten och föredra styrelsen vid behov.

Köket

Vid styrelsemöte i Januari föreslogs att köket hanteras av en av styrelsemötet utsedd kökskommitté med en arbetsbeskrivning. Styrelsen beslutar att bjuda in kökskommittén till nästa styrelsemöte.

Terrierutställningen

13/5, förberedelser från 11. Marie har kontakt med Terrierklubben. Ordförande lyfter med Marie till nästa styrelsemöte om organisationen kring arrangemanget.

Facebook

Kassören föredrar hur facebook-grupper och sidor är uppbyggda (Styrelsegrupp, Instruktorsgrupp, Medlemssida Hörbybk, Hörby Brukshundsklubb grupp)

Styrelsen ger i uppdrag till Tove och Björn att till nästa möte inventera, och hitta förslag till administratörer till sidor och grupper.

Mötet beslutar att start en ny Facebookgrupp för styrelsen skall skapas, Tove och Björn lägger upp.

Styrelsens mail

Det finns i dagsläget 3 mailadresser. Ordforande@horbybk.se, Styresle@horbybk.se och webmaster@horbybk.se

Mötet beslutar att styra över all kommunikation till Styrelse-mailen som kontrolleras av föreningens sekreterare. Björn kontaktar Marie för tillgång till Ordförande- och styrelsemailen för att omdirigera den till styrelse-mail

Telefon adress och maillista

Mötet beslutar att upprätta en kontaktlista som läggs i styrelsens Facebookgrupp

Nycklar

Kassören har nyckellista och tillgång till nyckelskåpet

Den nya styrelsen skall bestyckas med nycklar.

Mötet beslutar att Ingrid D fortsätter som nyckelansvarig.

Larmet

Styrelsen beslutar att Per W som stugansvarig övertar kontakten med larmfirman, och kontroll över larmappen. Per W kontaktar Marie för vidarebefodran av uppgifter. Även Ingrid D har tillgång till larmkontakt.

Poängsystemet

Mötet beslutar att låta poängsystemet kvarstå i nuvarande form tills vidare.

Sedan förra medlemsmötet fanns beslut om att Titti H och Conny A skulle undersöka möjligheten att hitta klubbkläder. Styrelsen skall höra hur det går med det arbetet.

Beslutlog

Styrelsen beslutar att upprätta en beslutslogg. Sekreteraren ombesörjer att en beslutslogg upprättas efter varje styrelsemöte.

Genomgång av åtgärdslistan

Ingrid D föredrar den nuvarande listan.

Övriga frågor

Inlogg till datorn på kansliet behöver spridas till styrelsen medlemmar.

Björn kontaktar Marie om inloggningsuppgifter till kanslidatorn

Nya styrelsen skall rapporteras till Kommunkatalogen och SBK Distrikt
Ingrid D kontaktar kommunen om detta.

Frågan lyft om en upprepning av förra årets mycket uppskattade klubbmästerskap.

Mötet beslutar att kalla till Medlemsmöte 24e Maj, kallelse måste gå ut senast 30 dagar innan.
Dagordning senast en vecka innan mötet.

Nästa styrelsemöte den 17e April, och därefter tredje måndagen varje månad.

Frågan lyfts om evenmangskalendern, Ingrid säkerställer att Marie och Pauline har kontroll över kalendern.

Mötets avslutande

Mötet avslutas

Framöver flyttas styrelsemötet till den första Måndagen varje månad.

Närvarande:

Lennart, Tove, Ulla, Ingrid V, Ingrid D, Björn, Peter, Per, Therese

Punkt till nästa möte: Fråga revisor om vi skall dela upp VVS och EI på olika konton i bokföring

Justeras: